

## Dagsorden til bestyrelsesmøde i Herstedvester Grundejerforening

Tirsdag d. 18. april 2023 kl. 19.30 hos Sverre

Til stede: Helle, Sverre, Mikkel, John, Fie, Jette

1. Godkendelse af referat - *Godkendt*
2. Evaluering af generalforsamling -

*Det er blevet drøftet, hvordan referatet fra generalforsamlingen udføres. Fie har gjort opmærksom på at der kunne have været anført flere detaljer fra diverse "diskussioner/debatter" der var undervejs. Disse snakke har ikke været stillet som forslag, hvorfor disse som udgangspunkt ikke er ført til referat. Det blev besluttet, at bestyrelsen ved næste generalforsamling, ved fælles hjælp, skal være bedre til at finde ud af om "diverse" debatter skal føres til referat.*

*Bestyrelsen er blevet gjort opmærksom på, at den opsparing som grundejerforeningen har opbygget, har været skabt med henblik på evt. retssager. Bestyrelsen er enig om at det ikke er hensigten at nedbringe formuen til nul.*

3. Opfølgning på punkter fra sidste bestyrelsesmøde

Trafiksanering på skallerne -

*Vi forsøger at koordinere indsatsen med vejlauget fra Horsholmstræde. Vi opfordrer alle til at tage et billede med kommunens app "giv et præj".*

Trafiktællinger og hastighedsmålinger

*Der er fortsat ikke kommet svar fra kommunen på seneste henvendelse. Punktet forsøges koordineret med trafiksanering på skallerne.*

Foreningens hjemmeside

*Der skal laves ny hjemmeside. I den forbindelse skal det først besluttes hvad side skal kunne, hvordan den ser ud mv. Bestyrelsen vil ved næste møde tage en overordnet snak om strukturen for den nye hjemmeside, hvorefter arbejdet vil blive igangsat. Medlemmerne er velkomne til at komme med inputs.*

4. Opfølgning på kontingentopkrævning

*Der er udsendt opkrævninger til alle, både fysisk og digitalt. Husk frist d. 30/4.*

5. Periode for kontingent

*Det er blevet debateret om kontingentperioden følger kalenderåret eller om det følger perioden fra opkrævningstidspunktet. Vi fastholder den nuværende praksis hvor regnskabsår, budget og kontingentperiode følger kalenderåret.*

#### 6. Biodiversitet

*Kommunen er omsider ved at gøre de indledende arbejder til at så frøen til den vilde beplantning. Der er frygt for at beplantningen foretages i den forkerte ende af stykket. Fie følger op overfor kommunen.*

#### 7. Udlejning af projekter, lydanlæg samt lærred

*Der blev taget en snak om, hvorvidt udstyret skal kunne udlånes til nogle få forhåndsgodkendte lejere af forsamlingshuset. Bestyrelsen er positivt stemt for at dette er muligt. Låne/lejeaftalen skal tage højde for at holde os skadesfri ved skade på udstyret.*

#### 8. Eventuelt

- a. Lokalplan - Lokalplanens bestemmelser blev vendt.
- b. Traktement til generalforsamlingen - Det bør overvejes om der kan gøres noget for at tiltrække flere fremmødte til generalforsamlingen. Det kan overvejes om forsamlingen skal afholdes ifm. en fællesspisning.
- c. Uvedkommende i landsbyen - Hvis der observeres fremmede i landsbyen, eksempelvis biler med udenlandske nummerplader, der opfører sig mistænksom, opfordres der til at kontakte politiet.